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Resum del Ple Ordinari del 25-01-2017 
 

 
Adhesió institucional al manifest “Casa Nostra Casa Vostra” 
Ens hem adherit al manifest de la campanya Casa Nostra Casa 
Vostra perquè #VolemAcoll i r. 
 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------  
 

Mocions 
 
MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DE LA CUP, AMB 
L’ADHESIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE SI-SOLIDARITAT, EN 
SUPORT A LA CAMPANYA «BOMBES D’IMPUNITAT» 
 
Moció aprovada 
16 Vots a favor: CUP, CiU, Acord+ERC, SI, PSC, ICV 
1 Vots en contra: C’s 
 
 
MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DE LA CUP, AMB 
L’ADHESIÓ DE SI-SOLIDARITAT, PER A LA DESMILITARITZACIÓ I 
RENATURALITZACIÓ DEL PARC 
 
Moció aprovada 
15 Vots a favor: CUP, CiU, Acord+ERC, SI, ICV 
2 Vots en contra: C’s, PSC 
 
 
MOCIÓ DE SUPORT INSTITUCIONAL AL REFERÈNDUM 
D'AUTODETERMINACIÓ DE CATALUNYA QUE PRESENTA LA 
CANDIDATURA D’UNITAT POPULAR DE LA GARRIGA 
 

Moció aprovada 
14 Vots a favor: CUP, CiU, Acord+ERC, SI 
1 Abstenció: ICV 
2 Vots en contra: C’s, PSC 
 
 



MOCIÓ PER EL RECONEIXEMENT DELS DRETS DEL PERSONAL 
AUXILIAR D’EDUCACIÓ ESPECIAL I DELS DRETS DELS ALUMNES 
AMB NECESSITATS EDUCATIVES ESPECÍFIQUES. 
 
Moció aprovada 
8 Vots a favor: CUP, Acord+ERC, PSC, ICV 
9 Abstencions: CiU, SI, C’s 
 
 
MOCIÓ PER RECLAMAR L’OBERTURA DEL CAP ELS MESOS 
D’HIVERN  
 
Moció aprovada 
17 Vots a favor: CUP, CiU, Acord+ERC, C’s, PSC, SI, ICV 
 
 
MOCIÓ PER RECLAMAR LA REDUCCIÓ DE L’IVA A LES FACTURES 
DELS SUBMINISTRES 
 
Moció aprovada 
14 Vots a favor: CiU, Acord+ERC, PSC, SI, ICV 
3 Abstencions: CUP, C’s 
 
 
 

Preguntes orals 
 
Voldríem saber quan tenen previst activar els espais d’expressió 
ciutadana a la Garriga, per tal de dur a terme l’acord del Ple de jul iol 
de 2016?  
Els espais d’expressió ciutadana ja estan comprats. 
 
Atès que aquest enguany fa 140 anys del naixement i  80 de la mort 
de Manuel Joaquim Raspal l ,  hi ha previstos actes o esdeveniments 
per a recordar aquesta doble efemèride? En cas af irmatiu, se’ns en 
poden avançar algunes?  
S’accepten suggeriments. Fem celebracions continues de Manuel Joaquim 
Raspall. Ens podem inventar el que calgui. 
 
Tenim cap més notícia de l’auditoria urbaníst ica? 
Aviat seran convocats a la Comissió d’Urbanisme on aquest tema serà un punt de 
l’ordre del dia. 


